
                                 P R O T O K Ó Ł  Nr 32 / 2010 

 
z posiedzenia Zarządu Osiedla Komorów, które odbyło się w dniu 10.12.2010 r.  
w budynku szkolnym LO w Komorowie. 
 
Obecni:  

M. Dobraczyńska-Kozarska, M. Jeżewski,  Z. Kowalewicz,  
G. Pieścik-Bojarska, M. Połowicz,  I. Wardal 

 
 
 
                                               Porządek zebrania 
 

1. Omówienie sytuacji po wyborach do Rady Gminy oraz po wyborach Wójta Gminy 
2. Sprawy zgłoszone przez mieszkańców z ul. Konopnickiej i Nadarzyńskiej oraz przez 

mieszkańców z ul. Janowskiego oraz z Pl. Paderewskiego. 
3. Odwołanie do Rady Gminy w sprawie nie uwzględnionych przez Wójta uwag zgłoszonych przez 

Zarząd Osiedla do projektu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Michałowice. 

4. Kalendarze z Komorowa na 2011r; podziękowanie za realizację, uzgodnienie sposobu 
dystrybucji. 

5. Termin kolejnego spotkania 
 

Ad.1 
Omówiono frekwencję oraz wyniki wyborów.  
Wyniki wyborów zostaną zamieszczone na tablicy Zarządu. 
Członkowie Zarządu Osiedla gratulują nowo wybranej Radzie oraz nowo wybranemu Wójtowi 
osiągniętego rezultatu i mają nadzieję na owocną współpracę . 
 

Ad.2A.  
Mieszkańcy z ul. Konopnickiej i Nadarzyńskiej zgłosili protest przeciwko próbie prześwietlenia 
przez pracowników gminy szpaleru drzewek iglastych posadzonych przez mieszkańców w pasie 
przydrożnym.  
W rezultacie, odstąpiono od próby prześwietlenia w/w drzewostanu. Przycięto jedynie gałęzie 
wchodzące w obrys ciągu pieszego. 
   

Ad.2B.  
Mieszkańcy z ul. Janowskiego oraz Pl. Paderewskiego zwrócili się do Wójta w sprawie otwarcia 
dojazdu do Pl. Paderewskiego i ul. Janowskiego od ul. Zamojskiego. 
Członkowie Zarządu popierają ww prośbę, aby mieszkańcom ułatwić dojazd do własnych posesji 
przy  jednoczesnym jednak zabezpieczeniu placu przed ew. destrukcyjnymi działaniami ze strony 
zmotoryzowanych, dla zachowania dotychczasowego charakteru placu. 
 

Ad.3. 
W związku z nie uwzględnieniem przez Wójta uwag zgłoszonych przez Zarząd Osiedla do projektu 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Michałowice, 
uzgodniono, że  Zarząd zwróci się  do Rady Gminy z prośbą o ich ponowne rozpatrzenie. 
 

Ad.4. 
Zgodnie z ustaleniami z poprzedniego zebrania, „Kalendarze z Komorowa na 2011r” zostały już 
wydrukowane. Serdeczne podziękowania za realizację dla pp. Z. Kowalewicza, M. Połowicza i M. 
Dobraczyńskiej – Kozarskiej.  
W/w kalendarze zostaną do końca b.r. rozprowadzone na terenie naszej gminy za pośrednictwem 
członków Zarządu Osiedla. 
 

Ad.5. 
Kolejne zebranie odbędzie się już w styczniu 2011r. Dokładny termin zostanie ustalony później. 
 
 
Protokołował: 
Ignacy Wardal 


